
 

 

Tisztelt Képviselő-testület! 

 

 

Május 19-én tartottunk a nemzetiségi önkormányzatok számára egy kerekasztal beszélgetést, 

amely a finanszírozás kérdését járta körül. 11 önkormányzat képviseltette magát a vitáktól 

sem mentes megbeszélésen. A működési problémák kezelésén keresztül, a helyiségek gondját, 

illetve a kerületben való megjelenésüket beszéltük át. Mindenképp előremutató és nagyon 

hasznos fórum volt. Öröm volt számomra, hogy a Gazdagréti Halászlé főzőversenyen 

megjelenhettek a nemzetiségi önkormányzatok is, egyben sajnáltam is, hogy bár én 

kezdeményeztem az önkormányzati rendezvényen való megjelenésüket, nem kaptam róla 

előzetesen értesítést.   

 

Budapest, 2023. január 17. 

 

 

Csernus László 


